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П Р О Т О К О Л  №  1 6 
 

Днес, 05.09.2023 г. се проведе заседание на Научния съвет. Присъстваха: чл.-кор. 
Димчо Солаков, проф. д-р Георги Железов, чл.-кор. Николай Милошев, проф. д-р Стоян 
Недков, доц. д-р Петя Трифонова, доц. д-р Мария Аврамова, доц. д-р Лилия Димитрова, доц. 
д-р Ирена Александрова, доц. д-р Пламена Райкова-Цанкова, доц. д-р Николай Димитров, 
доц. д-р Мила Атанасова-Златарева, доц. д-р Цветан Коцев, доц. д-р Петър Ножаров, доц. д-
р Александра Равначка, доц. д-р Десислава Вараджакова, доц. д-р Емилия Черкезова, доц. д-
р Крася Колчева, гл.ас. д-р Румяна Божилова (млад учен със съвещателен глас). 

Отсъстваха: чл.-кор. Костадин Ганев, проф. дн Даниела Йорданова, проф. д-р Диана 
Йорданова, проф. д-р Георги Гаджев, доц. д-р Борислав Андонов, доц. д-р Велимира 
Стоянова, проф. д-р Надежда Илиева, доц. д-р Мариан Върбанов.  

Списъчният състав на НС е 25 души. На заседанието присъстваха 17 от тях.  
 
Председателят на НС чл.-кор. Димчо Солаков откри заседанието със следния дневен 

ред:  
1. Обсъждане и приемане на разпределението на К2 за 2023 г. 
2. Разни. 
Дневният ред беше поставен на гласуване и приет единодушно от присъстващите. 
 

По точка 1 от дневния ред:  
 Директорът разясни, че средствата по К2 за 2023 г. са около 271000 лв., като 
минимум 50% трябва да се разпределят като допълнително плащане на учените за годината. 
Той каза, че Директорският съвет е обсъдил разпределението и предлага на Научния съвет 
както и през миналата година, сумата да се разпредели според броя точки, получени при 
оценката на научно-изследователската дейност на учените за периода 2021-2022 г., като за 
всяка точка се изплатят по 19 лв.  

След проведената дискусия, Председателят постави на гласуване предложението 
средствата по К2 за 2023 г. да се разпределят като за всяка точка, получена при оценката на 
научно-изследователската дейност на учените за периода 2021-2022 г.,  се изплатят по 19 лв. 
и то беше прието единодушно от Научния съвет. 
 
По точка 2 от дневния ред:  
 1. Председателят представи доклад (вх. № 389/04.09.2023 г.) от ръководителя на 
департамент „География“ относно разглеждане на монографичен труд „Фотограметрично 
заснемане и картографиране на планински райони с безпилотни летателни системи“ с автор 
гл.ас. д-р Дейвис Динков. Монографията е разпратена на всички членове на Научния съвет 
по електронната поща. Проф. Стоян Недков разясни, че според критериите за оценка на 
научноизследователската дейност в институтите на БАН, които се използват за 
разпределение на К2, за монографиите, които са издадени от неакадемични издателства 
трябва да има решение на Научния съвет. Академичните издателства имат изградени 
процедури за рецензиране на научна литература, а в другите издателства това не е 
задължително. Затова за монографиите, публикувани в такива издателства Научния съвет 
трябва да се произнесе дали те имат научна стойност. 
 След проведената дискусия и гласуване Научният съвет реши, че представеният 
монографичен труд „Фотограметрично заснемане и картографиране на планински райони с 
безпилотни летателни системи“ с автор гл.ас. д-р Дейвис Динков има научна стойност. 
 
 2. Председателят представи доклад (вх. № 386/04.09.2023 г.) от ръководителя на 
Центъра по хидрология и водно стопанство относно предложение за разкриване на 
процедура за заемане на академична длъжност „професор“ на половин щат по 
професионално направление 4.4. Науки за Земята“, специалност „Хидрология на сушата и 
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водните ресурси“ съгласно чл. 61а (1) от Правилника за прилагане на ЗРАСРБ в НИГГГ. 
Основанието за това предложение е да бъде привлечена на допълнителен договор в 
института проф. д-р Диана Атанасова Кирин, заемаща академична длъжност „професор“ в 
Аграрен университет – Пловдив. 

След проведената дискусия и гласуване Научният съвет реши да се разкрие 
процедура за заемане на академична длъжност „професор“ на половин щат по 
професионално направление 4.4. Науки за Земята“, специалност „Хидрология на сушата и 
водните ресурси“ съгласно чл. 61а (1) от Правилника за прилагане на ЗРАСРБ в НИГГГ. 

 
3. Председателят представи предложение за нов съвместен проект на тема „Проблеми 

и тенденции в развитието на малките градове в България и Унгария – сравнителен анализ“ в 
рамките на Спогодбата за научно сътрудничество на БАН с CERS Institute for Regional 
Studies, West Hungarian Research Department, Hungary. Ръководител на проекта от българска 
страна е проф. д-р Надежда Илиева.  

След кратка дискусия и гласуване Научният съвет одобри предложения проект. 
 
Поради изчерпване на дневния ред чл.-кор. Димчо Солаков закри заседанието. 

 
 
 
 
Водил протокола:     Председател на НС: 
 
  /Ж. Михайлова/     /чл.-кор. Димчо Солаков/ 


